
ПРОТОКОЛ

Днес 14.04.2025 г. се състоя среща между студентите от трети курс „Компютърни
системи и технологии“ от Факултет по технически науки, ОКС „бакалавър“ и тютора доц.
д-р Тодор Петков. Бяха дискутирани следните въпроси:

Тютора зададе следните въпроси:

1. Как оценяте престоя си в Университета през годините ?

2. Какво е, вашето мнение за материалната база ?

3. Имате ли препоръки за подобряване на учебния процес ?

Студентите изказаха следните мнения по т.1, 2 и 3:

е По първия въпрос студентите изразиха задоволство от престоя си, като Някои от тях
имаха бележки отностно работното време на учебен отдел

е Относно материалната база изразяват задоволство, че се взимат мерки за нейното
подобряване

« Препоръчват групите да са не повече от 10 студента, и занятията им да са най -
късно до 16:00

Дата: 14.04.2025 г.

/дац. д-р Тодор Петков/



ПРОТОКОЛ

Днес 14.04.2025 г. се състоя среща между студентите от трети курс „Софтурено
инженерство“ от Факултет по технически науки, ОКС „бакалавър“ и тютора доц. д-р
Тодор Петков. Бяха дискутирани следните въпроси:

Тютора зададе следните въпроси:

1. Как оценята цялостния си престой в Университета?

2. Какво е мнението ви за учебните дисциплини които изучавате?

3. Имате ли препоръки за подобряване на учебния процес ?

Студентите изказаха следните мнения по т.1, 2, Зи 4:

е По първия въпрос голяма част от студентите изразиха задоволство от престоя си в
Университета.

е» Студентите предпочитата дисциплини с повече практическа насоченот
е Имаше различни препоръки повечето се обединиха, че е необходимо групите от

студенти да са не повече от 10 за да е по ефективно обучението им.

Дата: 14.04.2025 г.



сБургаски държавен университет „Проф. д-р Асен Златаров“

Катедра „Компютърни системи и технологии“

ПРОТОКОЛ
от

Среща на тютор със студенти специалност „Софтуерно инженерство“

Днес, 16.04.2025г., беше проведена среща между гл. ас. д-р Станислав Попов
(тютор) и студентите от специалност „СИ“, 2-ри курс, ОКС „Бакалавър“, редовно
обучение. Целта е да се проучи мнението на студентите относно следните теми:

- График на учебната програма;
- Изучавани дисциплини;
- Административно обслужване;
- Материална база.

Мнението на студентите може да се обобщи по следния начин:
- Материалът е интересен, но в някои дисциплини се преподава твърде

теоретично;
- Някои лекции са твърде дълги и трудни за следене, особено онлайн.
- Добре би било да се включат повече визуални материали;
- Учебната програма е актуална и съответства на нуждите на пазара на труда;
- Сградите на Органичен и Неорганичен корпус са стари и имат нужда от ремонт;
- Общежитията се нуждаят от подобрения, но достъпът до кампуса е лесен.

ро
Дата: 16.04.2025 Изготвия: (7

гл. ас. д-р Ст. Попов



Бургаски държавен университет „Проф. д-р Асен Златаров“

Катедра „Компютърни системи и технологии“

ПРОТОКОЛ

от

Среща на тютор със студенти специалност „Софтуерно инженерство“

Днес, 16.04.2025г., беше проведена среща между гл. ас. д-р Станислав Попов
(тютор) и студентите от специалност „КСТ“, 2-ри курс, ОКС „Бакалавър“, редовно
обучение. Целта е да се проучи мнението на студентите относно следните теми:

График на учебната програма;
Изучавани дисциплини;
Административно обслужване;
Материална база.

Мнението на студентите може да се обобщи по следния начин:

Дата

Студентите като цяло са доволни от материалната база. Библиотеката е добре
заредена, но някои от залите са доста остарели и имат нужда от ремонт.
Интернетът (м16) понякога е бавен или въобще липсва. Би било добре да се
добави у/е!е55 в още лаборатории.
Има добър баланс между теория и практика, но понякога лекциите се водят по
остарели материали.
Положително е, че има организиране на хакатони, състезания, проекти.

е
: 16.04.2025 Изготвил: 774

гл. ас. д-р Ст. Попов



ПРОТОКОЛ

Днес 12.11.2024 г. се състоя среща между студентите от трети курс „Компютърни
системи и технологии” от Факултет по технически науки, ОКС „бакалавър“ и тютора гл. ас.
д-р Тодор Петков. Бяха дискутирани следните въпроси:

Тютора зададе следните въпроси:

1. Искате ли да изучавате дадена дисциплина повече ?

2. Какво е вашето мнение за материалната база ?

3. Какво е мнението ви за учебния процес (провеждане на учебните занятия, график
седмично натоварване) ?

,

4. Имате ли препоръки за подобряване на учебния процес ?

Студентите изказаха следните мнения по т.1, 2и 3:

е» Да. Програмиране хардуерни дисциплини с пратктическа насоченост.
« Относно материалната база изразяват задоволство, че се взимат мерки за

подобряването и
е Относно учебния процес искат повече занятия с практическа насоченост.
» Студентите изразиха задоволство от факата, че им се търси мнението по различни

въпроси и се надяват да има положителни резултати в бъдеще.

Дата: 12.11.2024 г.

/гл. ас. д-р Тодор Петков/



ПРОТОКОЛ

Днес 13.11.2024 г. се състоя среща между студентите от трети курс „Софтурено
инженерство” от Факултет по технически науки, ОКС „бакалавър“ и тютора гл. ас. д-р
Тодор Петков. Бяха дискутирани следните въпроси:

Тютора зададе следните въпроси:

1.

2.

3.

4.

Искате ли да изучавате дадена дисциплина повече?

Какво е вашето мнение за материалната база?

Какво е мнението ви за учебния процес (провеждане на учебните занятия, график,
седмично натоварване)?

Имате ли препоръки за подобряване на учебния процес ?

Студентите изказаха следните мнения по т.1, 2, Зи 4:

Дата: 13.11.2024 г.

По първия въпрос сутентите изразиха желание за то тясно изучаване на софтуер
поради спецификата на специалността им.
Относно материалната база имаше дребни забележки, но като цяло изразиха
задоволство
Студентите предпочитат по възможност да нямат блок-лекции поради по
интензивната натовареност.
Студентите изразиха задоволство от факата, че им се търси мнението по различни
въпроси и се надяват да има положителни резултати в бъдеще.

/гл. ас. д-р Тодор Петков/



ПРОТОКОЛ е

От групова среща на студентите от 1 курс редовно обучение на специалности
„Компютърни системи и технологии“ и „Софтуерно инженерство“

и доц. д-р Веселина Бурева

Днес, 14.11.2028 г. се проведе среща между доц. д-р Веселина Бурева и студентите от Тви
курс, редовно обучение на специалности „Компютърни системи и технологии“ и

„Софтуерно инженерство“ за зимен семстър на учебната 2024/2025 г..

Дневен ред:

1, Запознаване на студентите с функциониращата в Университета Система за лична
подкрепа на студентите (тюторна система), тюторите в катедрата, към която се
обучават и с начина да се осъществи контакт с тях;

2. Предоставяне на анкетно запитване, за мнението на студентите за организацията и
изпълнението на учебния процес, академичното и личностното им развитие като
студенти;

3. Текущи.

По първа точка от Дневния ред са направени разяснения правилата на функциониране
на Тюторната система в Университета и с начина да се осъществи контакт с тюторите в
катедрата, .

По втора точка от Дневния ред са направени разяснения за предложената анонимна
анкета. Тя е раздадена на всеки студент и след попълването й е съхранена и предадена за
обработка и анализ. 1 |

По трета точка от Дневният ред доц. д-р Веселина Бурева поддържа постоянна връзка
със студентите от специалности „Компютърни системи и технологии“ и „Софтуерно
инженерство“, относно възникнали проблеми свързани с учебният процес и съдейства за
намиране на решение на всеки възникнал проблем с помощта на ръководството на
Технически факултет.

След проведените разисквания, на груповата среща се прие следното:

Решение:

Студентите от Тви курс, редовно обучение на специалности „Компютърни системи и
технологии“ и „Софтуерно инженерство“, и техният тютор насрочват дата за следваща
среща.



ПРОТОКОЛ А

От групова среща на студентите от 1 курс редовно обучение на специалности
„Компютърни системи и технологии“ и „Софтуерно инженерство“

и доц. д-р Веселина Бурева

Днес, 15.05.2025 г. се проведе среща между доц. д-р Веселина Бурева и студентите от 1ви
курс, редовно обучение на специалности „Компютърни системи и технологии“ и

„Софтуерно инженерство“ за летен семстър на учебната 2024/2025 г..

Дневен ред:

1. Запознаване на студентите с функциониращата в Университета Система за лична
подкрепа на студентите (тюторна система), тюторите в катедрата, към която се
обучават и с начина да се осъществи контакт с тях;

2. Предоставяне на анкетно запитване, за мнението на студентите за организацията и
изпълнението на учебния процес, академичното и личностното им развитие като
студенти;

3. Текущи.

По първа точка от Дневния ред са направени разяснения правилата на функциониране
на Тюторната система в Университета и с начина да се осъществи контакт с тюторите в
катедрата.

По втора точка от Дневния ред са направени разяснения за предложената анонимна
анкета. Тя е раздадена на всеки студент и след попълването й е съхранена и предадена за
обработка и анализ.

По трета точка от Дневният ред доц. д-р Веселина Бурева поддържа постоянна връзка
със студентите от специалности „Компютърни системи и технологии“ и „Софтуерно
инженерство“, относно възникнали проблеми свързани с учебният процес и съдейства за
намиране на решение на всеки възникнал проблем с помощта на ръководството на
Технически факултет.

След проведените разисквания, на груповата среща се прие следното:

Решение:

Студентите от 1ви курс, редовно обучение на специалности „Компютърни системи и.
технологии“ и „Софтуерно инженерство“, и техният тютол насрочват дата за следваща
среща. " |

След изчерпване на дневният ред доц. д-р Веселина Бурева закри |

Протоколирал: .(тютор)............ А аве

/ доц. д-р Вес


